不涉毒承诺书

No Drugs Commitment
本人已认真阅读了学校发放的禁毒相关宣传材料，了解了中国禁毒相关法律法规，清楚地知道在中国，什么是毒品、常见毒品有哪些种类、可能涉毒的场所，深刻认识到毒品对吸毒者本人及社会的严重危害。吸毒、贩毒等违法中国禁毒相关法律的行为要负相应的法律责任。郑重承诺：

1. I have read the drug prohibition materials released by the UCAS. I have known the related laws and regulations of drug prohibition in China and clearly known that in China what drugs are, their normal kinds, and possible drug-related places. I have fully aware the serious damages that the drugs can cause to the person and the society. Using and trading drugs are violating the related Chinese laws and regulation of drug prohibition and the person should take on corresponding legal responsibilities. Solemn commitment:

2. 将严格遵守中国相关法律，不涉毒、不吸毒、不贩毒；

     I will strictly abide by the relevant Chinese laws. Do not involve in, use or trade drugs.

3. 愿意积极配合中国政府和学校，做好“禁毒”宣传工作。

     I am willing to actively cooperate with the Chinese government and the school to do the drug prohibition propaganda work well.

本承诺书一式二份，学校和学生各执一份。

    Two copies of this letter of commitment, the school and the student hold each a copy.

外国留学生（签字）
International Student (Signature):

                                                年    月     日

                                            Year     Month     Date     
